
ZÁPIS
z 1.   zasedání  Zastupitelstva  obce  Jetřichovice,  konaného  dne
22.02.2023, od 17:00 hodin.
(upraveno  – úplné znění najdete na stránkách obce)
1. Zahájení
Zasedání Zastupitelstva obce Jetřichovice se konalo ve Všemilech č.p.
23 (bývalá školka) a bylo zahájeno v 17 hodin, ukončeno bylo v 19:55
hodin. Jednání vedl starosta obce p. Marek Kny, který přivítal členy
zastupitelstva obce. Konstatoval, že zasedání zastupitelstva obce je
usnášeníschopné. Přítomno: 7 členů zastupitelstva + 31 občanů
Hlasování: pro, proti, zdržel se, nehlasoval
(Nehlasoval  –  z důvodu  momentální  nepřítomnosti  v  místnosti
v době hlasování)
Starosta obce určil zapisovatele pro pořízení zápisu z 5. zasedání ZO
A. Pěchovou. 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni: I. Vašíček, J. Pilát
Starosta  obce  předložil  návrh  programu 1.  zasedání  zastupitelstva
obce tak, jak byl vyvěšen na úřední desce a navrhl změnu programu. 
Pan starosta žádá o vložení několika bodů do programu:
- vodovodní přípojka pro RD na p.č. 55, 289 v k.ú. Vysoká Lípa
- revokace usnesení č. 218/2022
- žádost o finanční a technickou spoluúčast a 34. ročníku „Tour de
Feminin“
- žádost o odkup části příjezdové komunikace p.č. 109 v k.ú. Všemily
- žádost o poskytnutí příspěvku na činnost organizace Spolku přátel
Jetřichovic
p. Jelínek žádá o vložení bodu do programu
– Zpřesnění pravomocí zastupitelstva obce
p.  Tlamicha  žádá  o  vložení  bodu  do
programu – projednání a schválení směrnice
o  zakázkách  malého  rozsahu  –  vše
schváleno
2. Kontrola usnesení
Starosta  obce  předložil  plnění  usnesení
z předchozích jednání.
p.  Tlamicha:  schválil  se  jiný  návrh
rozpočtových opatření, než byl vyvěšený na
stránkách
p.  Tomášek  –  navrhuje  revokaci  usnesení
ohledně rozpočtového opatření.
3. Zápisy z     KV a FV 
Starosta obce předložit zápisy z jednání KV a
FV
 p.  Tlamicha  požádal  p.  Čejku  mladšího  o
přečtení  zápisu  KV.  P.  Plzák  v krátkosti
obeznámil  přítomné se  zápisem ze  schůze
FV.
ZO  bylo  seznámeno  se  zápisem

z Kontrolního  výboru  ze
dne 20.01.2023 a bere ho na vědomí.

4. Schválení rozpočtu obce Jetřichovice na rok 2023
Pan starosta předložil  na ZO schválení rozpočtu obce na rok 2023.
Přítomné seznámil s obsahem bodu dle vyvěšeného znění.
p.  Jelínek:  uvedl,  že  mu  chybí  střednědobí  výhled,  sl.  Jirušová
odpovídá na místě
Hlasování: 4-2 (Pilát, Tlamicha)-1 (Jelínek)-0 Schváleno
5. Záměry
Pan  starosta  předložil  následující  body  a  okomentoval  jednotlivé
záměry zveřejnění záměru prodeje, pronájmu, odkupu nebo prodeje
nemovitostí. Jednotlivé pod body jsou označeny jako: Z

Z1-  Zveřejnění  záměru  pronájmu  p.p.č.  269/8,  269/2  a  269/7  na
základě žádosti ze dne 10.1.2023
Pan starosta navrhuje, aby se žadatelé domluvili, který si pronajme 
jakou část pozemku a poté se dostavili k následnému dořešení
ZO bere žádost na vědomí 
Z3 – Zveřejnění záměru prodeje části  části p.p.č. 1033 v k.ú. 
Všemily
p. Šťastný: byla vybudovaná vodovodní přípojka, ale pozemek je 
v cizím vlastnictví, jde mi o nápravu, abych si mohl toto vybudovat 
znovu
Hlasování: 7-0-0-0 Schváleno.
Z4 – Zveřejnění odkupu části pozemku 121/2 Vysoká Lípa
Hlasování: 7-0-0-0 Schváleno
Z5 – Záměr odkupu části pozemku 432/1 Vysoká Lípa
Hlasování: 7-0-0-0 Schváleno
6. Výstavba
Pan starosta předložil zastupitelů bod Výstavba. Představil jednotlivé
záměry výstavby v obci.
Akce  –  Vyjádření  k PD  –  „Rekonstrukce  opevnění  na  Chřibské
Kamenici ve Všemilech č.e. 63 v souběhu s komunikací“
Hlasování: 7-0-0-0 Schváleno
Akce – Žádost o stanovisko k projektové dokumentaci plánované 

akce: „Oprava komunikace na trase Dolský mlýn – 
Jetřichovice“

p. Plzák: měla by se udělat specifikace od kdy bude možné dělat 
práce tj. mimo květen-září  Hlasování: 7-0-0-0  Schváleno
Akce – Revokace usnesení č. 175/2022  
Hlasování: 7-0-0-0  Schváleno

Akce – Věcné břemeno p.p.č. 90/1 – bytový 
dům

Hlasování: 7-0-0-0 ZO schvaluje uzavření 
smlouvy o zřízení věcného břemene – 
služebnosti k části pozemku p.p.č. 90/1 v k.ú. 
Jetřichovice u Děčína, spočívajícího v právu 
umístění potrubí pro splaškové vody z ČOV 
pro bytový dům č.p. 138 a 139.
Akce – Schválení podání žádosti o dotaci na 

chodník Jetřichovice 
Rozprava: 
p. Pilát: mělo by být sezení s p. Hartlem a 
rozhodne se co a jak
p. Dařina: p. Hartl dne 3.3.2023 v 9 hodin ráno
přijede a můžeme s ním o tom mluvit, na 
architekta by se mělo udělat výběrové řízení
p. Jelínek: zajímá ho, zda dokumenty od p. 
Hřebřinové jsou i prováděcí dokumentace, p. 
starosta odpovídá, že ano
Hlasování: 4-0-3 (Tlamicha, Pilát, Jelínek)-0 
Schváleno
Akce – Zřízení věcného břemene – služebnosti
– Všemily vodovodní přípojka  Hlasování: 7-
0-0-0 Schváleno
Akce – Schválení smlouvy o budoucí smlouvě

o zřízení věcného břemene s ČEZ Distribuce a.s.  Hlasování: 7-0-0-0 
Schváleno
Akce – Zřízení věcného břemene na části pozemku parc. Č. 1069 
v k.ú. Jetřichovice u Děčína Hlasování: 7-0-0-0 Schváleno
Akce –  Schválení  dodatku  č.  2  ke  smlouvě  o  dílo  se  společností
Bardzák s.r.o. za částku 264 599,17 ,- Kč. 
p. Tomášek: konstatuje, že výběrové řízení na projektanta musí mít 
specifikace
p. Tomášek: navrhuje schválení zaplacení víceprací na dodatku
Hlasování: 7-0-0-0 Schváleno zaplacení víceprací
7.  Schválení  přijetí  daru  za  účelem  Podpory  obnovy  lesních



porostů v     katastru obce
Hlasování: 7-0-0-0   ZO  schvaluje  Darovací  smlouvu se  společností
Škoda Auto a.s.  a zároveň přijímá dar za účelem Podpory obnovy
lesních porostů v katastru obce ve výši 88 100,-.
8. Schválení přijetí  daru na stravování hasičů při požáru v     NP
České Švýcarsko
p. starosta: po přijetí daru dojde k proplacení na základě čestného
prohlášení restauracím, které si o proplacení žádaly
Hlasování: 7-0-0-0   ZO  schvaluje  Darovací  smlouvu   s Ústeckým
krajem a zároveň přijímá dar za účelem uhrazení nákladů spojených
se  stravováním  hasičů  v rámci  zásahu  při  požáru  v NP  ČŠ  ve  výši
82 140,-.
9. Zpracování krizového plánu obce Jetřichovice – smlouva
p. Plzák: zkusit navrhnout jinou cenu, když p. Tupý navrhoval se na 
ceně se domluvit
p. starosta: navrhuje odložení
p. Jelínek: odložit s tím, že starosta obce osloví více subjektů
10.  Podání  žádosti  o  dotaci  na  nákup  mobilního  pódia  a  stanu
z     POV
Hlasování: 7-0-0-0 Schváleno
11.  Žádost  o vytvoření  splátkového kalendáře  za RekrPop I.  pol.
2022 a odpuštění poplatků
p. starosta: navrhuje splátkový kalendář na 12 měsíců
p. Tlamicha: navrhuje uhradit najednou
p. Plzák: navrhuje splátkový kalendář ano, ale 
p. Jelínek: navrhuje splátkový kalendář a 100% navýšení
p. Plzák: mělo by ve vyhlášce být uvedené případné navýšení
p. Tomášek navrhuje najednou zaplatit dlužnou částku a případně si
může zažádat o odpuštění doplatku
Hlasování: 3-4 (Jelínek, Tlamicha, Dařina, Plzák)-0-0 ZO nesouhlasí 
s vytvořením splátkového kalendáře na částku 43 455,- za rekreační 
poplatky v období od 01.01.2022 do 30.06.2022 pro společnost J 
plus S s.r.o.,
12. Žádost o projednání připojení se k     mezinárodní kampani „Vlajka
pro Tibet“
Hlasování: 1 (Pilát) – 1 (Tlamicha) – 5 (Dařina, Vašíček, 
Kny, Jelínek, Plzák)-0

ZO neschvaluje připojení se 
k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“

13.  Obecně  závazná  vyhláška  č.  1/2023  o  místním  poplatku  z
pobytu
p. Plzák: návrh na odložení, ohledně výše poplatku
Hlasování: 7-0-0-0  Zastupitelé se rozhodli odložit bod.
14. Návrh na přepracování Obecně závazné vyhlášky č.  2/2019 o
omezení  hlučných  činností  a  výjimečném  zkrácení  doby  nočního
klidu
Návrh na odložení a prodiskutování.
Hlasování: 7-0-0-0  Zastupitelé rozhodli odložit bod.
15. Předběžné termíny konání ZO v     roce 2023
Zastupitelé  vzali  na  vědomí  předběžné  termíny  konání  ZO  v roce
2023.
16. Různé
R1 – Zrušení/přesunutí autobusové zastávky – Rynartice – Kaplička
Hlasování: 5-1 (Jelínek)-1 (Dařina)-0   ZO schvaluje přesunutí 
autobusové zastávky
R2-Žádost  pana  Tlamichy o  projednání  a  schválení  směrnice  o
zakázkách malého rozsahu
p. Tlamicha navrhuje přijetí směrnice, KV ji projednal se souhlasným
stanoviskem
p. Plzák sděluje, že vznikla pracovní verze návrhu, která byla zaslána
Mgr. Tomáškovi
Hlasování o projednání: 4-3 (Dařina, Kny, Vašíček)-0-0
Rozprava:
p. Plzák: navrhuje odložení a projednání, aby došlo ke shodě, chce
nastavit jiné kontrolní mechanismy 
p. Jelínek zmiňuje, že po sebrání restaurace U Loupežáku p. Žohové,
p. starosta upřesňuje, že p. Žohové skončila smlouva, nikoliv jí byla
restaurace sebrána; p. Jelínek pokračuje dále, že se tedy udělali okna
a že nikdo neví proč se tam okna dělala, tomu by se do budoucna rád
vyvaroval

p.  Vašíček  zmiňuje,  že  pro  něj  je  tam špatně  souhlas  kontrolní  a
finančního výboru
p.  starosta  navrhuje  odložení  a  projednání  směrnice  na  pracovní
schůzce
p. Tomášek: vysvětluje změnu směrnice
Procedurální hlasování o odložení: 4-3 (Tlamicha, Jelínek, Pilát)-
0-0  ZO schvaluje odložení a následné projednání směrnice o 
zakázkách malého rozsahu.
(p. Tlamicha odchod v 19:23)
R3-Žádost  o  vydání  vyjádření,  souhlasu  se  stavbou,  vodovodní
přípojka pro RD na p.č. 55, 289 v k.ú. Vysoká Lípa
Hlasování: 6-0-0-1 (Tlamicha)   ZO schvaluje žádost o 
vodovodní přípojku pro RD
R4-Revokace usnesení č. 218/2022
p. Pilát navrhl odložení, vzhledem k tomu, že je to nová věc
Zastupitelé rozhodli odložit bod.
R5-Žádost o finanční a technickou spoluúčast na 34. ročníku „Tour
de Feminin“
p. starosta navrhuje finanční spoluúčast 5 000,- Kč, v žádosti žádají o
15 000,- Kč
p.  Jelínek  se  zajímá  o  to,  zda  nám  dělají  nějakou  propagaci,  p.
starosta odpovídá, že budeme zmíněni na mapě, která bude sloužit
pro vyznačení trasy
Hlasování: 5-1 (Dařina)-0-1 (Tlamicha) Schváleno 5000 Kč
R6-Žádost  o  odkup části  příjezdové  komunikace  p.č.  109  v k.ú.
Všemily
p. starosta navrhuje odložení s tím, že se část k prodeji nechá zaměřit
Hlasování: 6-0-0-1 (Tlamicha)  ZO schvaluje žádost o odkup části 
příjezdové komunikace p.č. 109 v k.ú. Všemily, s tím, že se část 
k prodeji nechá zaměřit.
R7-Žádost  o  poskytnutí  příspěvku na  činnost  organizace  Spolku
přátel Jetřichovic
1.p. starosta navrhuje poskytnout příspěvek ve výši 15 000,-
Hlasování: 3-3 (Pilát, Plzák, Jelínek)-0-1 (Tlamicha)
2. p. starosta navrhuje poskytnout příspěvek ve výši 20 000,-
Hlasování: 3-3 (Pilát, Plzák, Jelínek)-0-1 (Tlamicha)
Usnesení nebylo přijato
R8-Žádost o rozhodnutí umístění vodovodní přípojky k p.p.č. 223/8 a
1037/1 a napojení na místní komunikaci p.p.č. 1037/1 v k.ú. Všemily
p.  Pilát  žádá  doložení  vyjádření  Národního  parku  a  projektové
dokumentace, p. starosta sděluje, že potřebné dokumenty dodá
Hlasování: 6-0-0-1 (Tlamicha)  Usnesení nebylo přijato
R9-Žádost  pana  Jelínka  o  vložení  bodu do  programu  –
Zpřesnění pravomocí zastupitelstva obce
p.  starosta  navrhuje  odložení  a  projednání  na  pracovní
schůzce
Procedurální hlasování: 6-0-0-1 (Tlamicha)  Zastupitelé 
rozhodli odložit bod.
Věc – Informace o elektronizaci obce
17. Diskuze
p. Kolářová: jak je to s pronájmem pana Sedláčka, p. starosta
odpovídá na místě, že skončila nájemní smlouva
p.  Kolář:  žádá,  aby  se  včas  upozornilo  ohledně  vypouštění
rybníka na Vysoké Lípě
p. Pešek: zajímá ho, jak to bude s ozdravovnou, dále ho zajímá
omezení rychlosti
p. starosta odpovídá na místě
p. Novotný:  žádost  ke zlepšení chodu obce, zde p.  Novotný
jako občan přednesl více návrhů a požadavků
p.  Šťastný:  bude  se  nám  dodělávat  park,  pan  starosta
odpovídá na místě a sděluje, že se bude dodělávat
p. Váchová: jak dlouho se řeší ta silnice a obrubníky u Vorlíčků,
padá tam zeď u kostela, pan starosta odpovídá na místě
Marie Jelínková: dává vyjádření ohledně požárů
p. Jelínek: dotaz ohledně jednacího řádu



DOPIS ZASTUPITELŮ
Vážení zastupitelé a starosto,
V příloze zasíláme zpracovaný projekt na dětskou skupinu nebo 
mateřskou školu vč. návrhu dotačních titulů na financování.
Navrhujeme tuto variantu:
1)      Založení dětské skupiny ve stávajících prostorách
Výhody jsou uvedeny v projektu.
2)      Oprava prostor MŠ – snížení energetické zátěže, dotace 
minimálně 3 mil. korun
Dotace navržené v příloze jsou lehce dosažitelné, tento krok není 
nutný nicméně doporučuji neboť sníží nároky na energie a dokonce 
ušetří.
Není problém dopracovat a zpracovat projekt (žádosti o dotaci), teda 
pro nás, věřte, že to zdarma a rádi uděláme. Nicméně jestli jste se 
rozhodl konečně vyhovět a otevřít školku s tím, že celý projekt 
necháte zpracovat třetí osobou, jsem nadšeně pro i když to považuji 
za mrhání peněž našich lidí.
Zároveň sdělujeme, že podobně zpracovány máme i projekty 
na „hasiče“, na „hasičskou zbrojnici“ vč. místa setkání 
občanů, a to včetně zájmové činnosti mládeže(jen 
připomínám, že ohledně hasičů jste slíbil schůzku už někdy 
v lednu a nic), dále na „kemp“ a "koupaliště" a "bytovky" a 
fotovoltaiky na každou obecní střechu a v neposlední řadě 
ještě na dům s pečovatelskou službou a zřízení hospodářského 
střediska obce neboť máme zpracovanou kompletní koncepci 
rozvoje obce.
Prosím o velké zvažování, jak vy říkáte „priorit“ neboť molo 
to nevytrhne.
Zároveň sdělujeme, že projeví-li ZO zájem rádi mu námi 
zpracovanou koncepci představíme. Máme v úmyslu toto 
představit i na veřejné schůzi. 
S pozdravem
Jiří Tlamicha, Leoš Jelínek a Jiří Pilát

NOVÝ ASFALTOVÝ POVRCH V JETŘICHOVICÍCH
Jak mnozí jistě víte, tak letos v září či říjnu se bude pokládat 
nový asfaltový povrch od Rynartic až do Jetřichovic. 
Vyzýváme všechny občany a majitele objektů, aby v případě, 
že se chtějí v hlavní komunikaci napojit na inženýrské sítě 
(voda, elektřina, odpadní vody) aby tak neprodleně učinili. Je 
to důležité.  M. Kny

PROBLÉM   NA   KOUPALIŠTI
Krásný den!
Jsem  správcová  Kempu  a  koupaliště  již  4  sezóny,  z toho  dvě
covidové, jedna požárová.
Jak  jistě  víte,  obec  je  vlastníkem  ještě  Penzionu  U  Loupežáka,
Restaurace Praha, Růženky ve Všemilech.
Všichni 4 nájemci žádali obec o prodloužení nájmu z důvodu covidu,
požáru.  Všichni  4  žádali  o  návrat  alespoň pár  měsíců  nájemného
z důvodu požáru. 
A výsledek  byl  následovný  …všem třem ostatním nájemcům byl
nájem nově zvoleným FV prodloužen bez navýšení, nám FV nájem
sice prodloužil, ale také zvýšil o 30%. Všem třem byl navrácen nebo
odpuštěn  několika  měsíční  nájem,  někomu  pouze  50%,  nám  ani
měsíc, ani 10%.
Ptám  se  proč?  Co  děláme  tak  špatně?  Že  jsme  pomáhali  obci
s dovozem  jídla  pro  hasiče,  jezdili  jsme  do  Makra,  když  bylo
potřeba, bez jediné náhrady na naftu, elektriku, náklady. Dělali jsme
to,  protože  jsme  to  dělat  chtěli.  Nedělali  jsme  sbírky  peněz  na
neověřené  účty,  sbírky jídla  a  pak ještě  žádali  obec  o  proplacení
nákladů.  V den,  kdy požár  vzniknul,  jsem vracela  několik  desítek
tisíc,  lidé   houfně  odjížděli  a  chtěli  vrátit  své  peníze  do  poslední
koruny. Rezervace na chaty byly samozřejmě okamžitě zrušené. 
Na  vlastní  náklady  jsme  zrekonstruovali  zadní  sprchy,  pořídili
výlevku  pro  karavany.  Platíme  v sezóně  každých  21  dní  vývoz
septiku,  platíme  vzorky  vody  koupaliště,  které  je  mimochodem
zadarmo. 

Kemp jsme převzali  ve  vybydleném stavu,  kde  nebyly ani  kamna
v kuchyni, lednice, chaty prázdné, vše v dezolátním stavu.
Dvakrát jsme se sešli s FV, hovořili jsme i s KV a všichni tvrdili, jak
chtějí být spravedliví, všem stejně …jednoznačně to dali najevo. Tak
jsem zvědavá, když už byl nájem navýšen, co z toho bude použito do
kempu, který toho tolik potřebuje a tolik odvádí i na poplatcích.
Máme za sebou hodně spokojených klientů, návštěvníků, kempařů a i
přes všechny ty klacky pod nohy věřím,  že další  dvě sezóny ještě
dáme společně s mým týmem k největší spokojenosti všech.
Děkuji za pozornost. 
M. Valtová

CYKLISTICKÉ ZÁVODY MUŽŮ
ŠKODA CUP Český pohár v silniční cyklistice Elite mužů pro rok 
2023 bude mít oproti loňskému ročníku o dva závody navíc. Což je 
zpráva více než potěšující. Děje se tak především díky tomu, že dva 
nové závody přihlásili do seriálu organizátoři ze severu Čech, 
konkrétně šluknovského výběžku. Jeden bude mít centrum v Krásné 
Lípě a druhý v České Kamenici. Na pořad přijdou konkrétně 22. a 23.
dubna a budou organizačně propojeny se závody pro amatérské 
cyklisty Peklo Severu Road.
V loňské sezóně měl seriál ŠKODA CUP pouhých pět závodů. Navíc 
v Kyjově musel být závod v jeho průběhu zrušen pro život ohrožující 
nehodu rakouského závodníka. A poslední díl se odehrál jako několik 
posledních let v podobě delšího kritéria na rovinaté trati v Mladé 
Boleslavi, takže do seriálu svým charakterem moc 
nezapadal. Vypadalo to, že Český pohár pomalu zachází na 
úbytě. V letošním roce by se ale mohlo začít blýskat na lepší časy. 
Zvláštností obou závodů v okolí Národního parku České Švýcarsko 
je, že po oba dny budou závodům mužů Elite a U23 předcházet 
závody pro amatéry a hobby jezdce.
22. dubna pořádá spolek Mandavan Peklo Severu Road N°1 a o den 
později CK 1967 Česká Kamenice Peklo Severu Road N°2. Oba mají
start naplánován na 10:00 hodin a předcházejí bezprostředně 
závodům ŠKODA CUPu které odstartují o tři hodiny později.
První závod startuje v Krásné Lípě a přes Kyjov a Doubici se vrátí do
místa startu. Tento 12,4 km dlouhý okruh se pojede 5x, což dá 
v součtu 62 km a celkové převýšení 1050 metrů. Elitní muži pojedou 
Vápenku 11krát, tedy absolvují 136 km s převýšením téměř 2500 
metrů.
Druhý závod má centrum v České Kamenici. 25,4 km okruh přes 
Kunratice, Rynartice, Jetřichovice, Srbskou Kamenici a Janskou si 
hobíci dají 2x, takže na necelých 51 km nastoupají 1000 výškových 
metrů. Mužská Elita si dá 6 okruhů, tedy 157 km s 3000 výškovými 
metry.
U hobíků se vyhlašují tři kategorie: ženy, muži do 40 let a muži 40+. 

v Českém poháru budou vyhlášeni nejlepší 3 muži a nejlepší 3 z 
kategorie do 23 let. Vyhlásí se i nejlepší vrchař, který obdrží v součtu 
nejvíce bodů z vrchařských prémií na Vápence v sobotním případě a 
v Rynarticích v rámci nedělního závodu.
Hlavami pořadatelských týmů jsou v případě Pekla Severu Road N°1 
Simona Davídková, v N°2 Roman Horký. 
Mapy, itineráře a další informace na 
webu http://www.pekloseveru.cz/peklo-severu-road/

http://www.pekloseveru.cz/peklo-severu-road/


OSLAVA   MDŽ
V sále restaurace Praha se konala oslava Mezinárodního dne
žen  za  hojné  účasti  především  místních  žen.  Každá  žena
dostala při příchodu od zastupitelů kytičku. Na stolech bylo
připravené bohaté pohoštění. K poslechu i k tanci hrála naše
osvědčená kapela Sever. Nobvyklá byla světelná show děvčat
z Ignis Iter z.s. z České Kamenice.
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Protože nám stále ještě nedošel rozpis svozů v roce
2023, nejspíše pokračuje svoz tříděných odpadů ve

stejném rytmu jako loni. 

Tedy tříděné plasty se budou vyvážet v úterý v
sudém týdnu, tedy  4. a 18. dubna.

SVOZ tříděného plastu (a pytle) v roce 2023

svozový den - úterý

SBĚRNÉ  STANOVIŠTĚ  ZA  OÚ
bude v dubnu otevřeno každou středu a sobotu

(kromě státních svátků)

od 9 do 11 hodin
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